
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
22 oktober 2010

Kallelse till styrelsemöte S27

Tid och plats

Tid: Tisdagen den 26 oktober 2010 klockan 12.05

Plats: Styrelserummet

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt Beslut
§3 Adjungeringar Beslut
§4 Föredragningslista Beslut
§5 Föregående mötesprotokoll Beslut
§6 Information från kåren Information
§7 Beslutsuppföljning Beslut
§8 Utskottsrapporter Information
§9 Ekonomisk status Information
§10 Tv-skärm Diskussion / Beslut
§11 Meddelanden Information
§12 Övrigt Diskussion / Beslut
§13 OFMA

Det bjuds på dricka till alla mötesdeltagare. Välkomna!

Lund, dag som ovan

Sofia Mattsson
Ordförande, Datatekniksektionen
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Beslutsuppföljning

# Genomförs av: Beslut/Uppgift: Beslutades på: Rapporteras på:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S28 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 S27
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 S27
5 Sofia Micro/Cedervall S19 S28
7 Anders Uppd. bordershop S20 S29
8 Anders Kyl o frys till café S22 S28
9 Perry Annons D’du S24 S26
10 Anders Mötesplanerare FM S24 S27
11 Anders Uppfölj. köksregler S24 S28
13 Daniel P. Spam i maillådan S25 S27
14 Mikael LiTH-märken S26 S27
15 Sofia Utskottsrapporter S26 S28

Noter

§10 Tv-skärm:

Robin Ljungström, vice cafémästare samt funktionär inom indistrimästeriet har mailat in ett
förslag om att skffa en tv-skärm till sektionen. Sittande industrimästare kommer redovisa mer
på mötet.
Robins mail: ”Att ovanför baren ha en 42skärm som kontinuerligt visar information från an-
tingen styrelsen eller sektionen, samt industrimästeriets sponsorer kan ha sin reklam där. Un-
der caféets tid kan det finnas information angående caféets sortiment. Till samma ändamål
skulle sexmästeriet använda skärmen till sitt sortiment under fester.

Detta skulle få sektionen att vara lite bättre och samtidigt räddar vi regnskogen då alla sor-
timentspapper blir överflödiga. Dessutom skulle Ni i styrelsen lättare nå en större mängd av
sektionen, då många inte tittar på hemsidan var dag.

Priset för detta är ännu okänt, men om detta verkar vara aktuellt eller intressant på något sätt
kommer jag ta fram prisförslag.

Glyph sa att sektionen redan hade den lådansom man ska koppla skärmen till, så vi behöver
endast en skärm.”
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